

ကျိပ်စုတင်ဆိုင်ထွဲမေးစာမေး REGION'S HOSPITAL

Regions Hospital ဟုတ်လီကျိပ်စုတင်ဆိုင်ထွဲမေးစာမေးလီ။ တင်ဂုတ်တင်ကျိပ်လောပုလောအကြားဝဲဘတ်ဝဲ, တင်ကဘတ်ပတံထိုင်အိဒဲလဲ, ဒီးတင်ဂုတ်ဒွဲ ကျိပ်စုတင်ဆိုင်ထွဲမေးစာမေးလဲနဲနဲ တင်ပတ်ဖျါထိုင်အိလောပုလောပုလဲပုလဲ Regions အကျိပ်စုတင်ဆိုင်ထွဲမေးစာမေးလဲစံအပူနဲနဲလီ။ လောတင်ကမေးနဲ ကျိပ်စု တင်ဆိုင်ထွဲမေးစာမေးလဲစံ ဒီးလံပတံထိုင်တင်အကွဲဒိကလီတဖန် လောအုထာနဲနဲအလီ, လောကယုထိုင် လံကွဲဒိတဖန် ခိဖျိလောလံပရ, မုတမု ပတံ ထိုင်အိဒဲဖျိလောနဲ MyChart စရိတကုတ်. လောနကမေးနဲတင်မေးစာမေးလော တင်ပတ်ထိုင်တင် အတင်မေးအကျိပ်အကျဲအဂီ, ဝဲသးစူလဲကွတ် မုတမု ဆဲးကျိး Regions ဒဲလံအံအသိးတကုတ်-

ပုတ်ယဲသနဲ- [Regions Patient Accounting Financial Assistance Programs](#)

တင်လီတင်ကျိ- **Regions Hospital**
Patient Financial Service
640 Jackson St
Saint Paul, MN 55101

လီတဲစိလောတင်ဆဲးကျိးအဂီ- ၆၅၁-၂၅၄-၀၈၄၂ (ပုလောဟုတ်ကုတ်ဟုတ်ဖးလောကျိပ်စုဂုတ်ဝီ)
၆၅၁-၂၅၄-၄၇၉၁ (ကျိပ်စုတင်မေးစာမေးလောပုလောဆါအဂီ)
၈၇၇-၉၇၄-၃၆၀၀ (ကျိပ်စုတင်မေးစာမေးလောပုလောဆါအဂီ-လီတဲစိကလီ)
၆၅၁-၂၅၄-၁၆၈၄ (ဖဲး(စ)-ကျိပ်စုတင်မေးစာမေးလောပုလောဆါအဂီ)
၆၅၁-၂၆၅-၁၀၃၄ (သံကွတ်နတင်လောဘုတ်လောစု)

တင်ကြားတင်ဘတ်- Regions Hospital ဂုတ်ဒွဲကျိပ်စုတင်ဆိုင်ထွဲမေးစာမေးဒီးသနဲထိုင်အသးလောပုလောဆါအဟံဖဲယိတင်ဟဲနဲ လောအထိုင်သကြီဒီး တင်လောပုလောဆါအိလော ဖဲဒဲဒဲတင်ဖျိတင်ယံပနီ (FPL) နနဲလီ။ ပုလောတဖန်လောအဟံဖဲယိတင်ဟဲနဲစုနဲဒီး FPL တင်ဖျိတင်ယံ ပနီ ၂၀၀%နဲနဲ ကဒီးနဲနဲဘတ်တင်မေးစာမေးလောတင်အပူအါကတင်နဲနဲလီ။ လော FPL တင်ဖျိတင်ယံပနီ ၂၀၀%အဖိခိအဂီ, ကျိပ်စု တင်ဆိုင်ထွဲ မေးစာမေးလောတင်နဲနဲ ကဒီးသနဲထိုင်အသးလောဟံဖဲယိတင်ဟဲနဲ, ဟံဖဲယိတင်အနီဂံ, ဒီးတင်ဆါ ဟံတင်လောဘုတ်လောစုလဲလဲ ပတ်ဖျိလော တင်ကွတ်ထွဲအဂီအဖိခိနဲနဲလီ။ လောကမေးနဲအါထိုင် တင်ဂုတ်တင်ကျိပ်အါထိုင်အဂီနဲနဲ ဝဲသးစူကွတ်သယဲဒီး Regions အကျိပ်စု တင်မေးစာမေး ဖဲလဲစံတကုတ်. ပုလောမုဒီးနဲဂုတ်ဂီအု မုတမု တင်အိတ်ဆိုင်အိတ်ချတင်ကွတ်ထွဲအဂီလောအလိတ်မဲ Regions ဒီးမုကြားဝဲဘတ်ဝဲဒီး ကျိပ်စု တင် ဆိုင်ထွဲမေးစာမေးနဲ, Regions တယုစုအါနဲကဒဲစရိထီရီလောတင်ဆု အိဆူပုလောလောအိတ်ဒီးတင်အိတ်ဆိုင်အိတ်ချ တင်အုတ်ကီတင်ကျိတ်ဘာဘတ် နနဲလီ။

တင်ကပတံထိုင်အိဒဲလဲ- လောတင်ကပတံထိုင်ကျိပ်စုတင်ဆိုင်ထွဲမေးစာမေးအဂီ, ပုလောတဖန်ကဘတ်မပု တင်ပတ်ထိုင်လံကွတ်ဒိ ဒီးဆုကဒါကုဆူ Regions ခိဖျိ MyChart, လဲဆုလောနီကစ, ခိဖျိလံပရ မုတမု ခိဖျိ ဖဲး(စ) လောတင်စုကလီတဲစိလောထဲအဲနဲနဲလီ။ ပုလောကယုထိုင် ပုလော လောကဟုတ်လီလံတီလံမိလောအပတ်ဖျါထိုင်တင်ဟဲနဲတင်အုတ်သး (ဒဲအမု ဖဲဒဲဒဲတင်ဟဲနဲခိသွဲတင်ဟုတ်ကုစ), လံတီလံမိတဖန်လော အ ပတ်ဖျါထိုင်တင်ဖဲတင်လံတဖန်တင်အုတ်သး (ဒဲအမုစုပတ်ကီ/ခွဲလဲမးနီဂံစရိတဖန်, စတီး(ခ) ဒီးတင်အါလီအိလီလောကဟုတ်စုအုတ်တဖန်) ဒီးတင်ဂုတ်တင်ကျိပ်ဘတ်သးတင်အိတ်ဆိုင်အိတ်ချတင်အုတ်ကီတင်ကျိတ်ဘာလောအဲအဲ မုတမု လောအမေးအသးသု (ဒဲအမု Medicaid, Medicare, မုတမု နီတကတင်အုတ်ကီ) နနဲလီ။ တင်ဆဲးကျိးကျိပ်စုဂုတ်ဝီပုလောဟုတ်ကုတ်ဟုတ်ဖးတင်တဖန် သုခိဖျိ လီတဲစိမဲ ၆၅၁-၂၅၄-၀၈၄၂ နနဲလီ။ လောကမေးနဲအါထိုင် တင်ဂုတ်တင်ကျိပ်အဂီ ဝဲသးစူကွတ်သယဲဒီး Regions အကျိပ်စုတင်မေးစာမေးလဲစံတကုတ်။

တင်ကျိးထံတဖန်- Regions အကျိပ်စုတင်မေးစာမေးလဲစံ, တင်ပတ်ထိုင်တင်လံကွတ်ဒိ အတင်ကွဲကျိးထံ, ဒီးတင်ကွဲဖုတ်လောကျိပ်လော တင်နီပင်အိ ညီညီဖိတဖန် တင်မေးနဲအိသုလောကျိပ်တနီအဂီ ဒီးသနဲထိုင်အသးလော ပုလောတတဖန်လော Regions မေးစာမေးအဖိခိနဲနဲလီ။ လောကမေးနဲ တင်ကျိးထံအကွဲဒိတဖန်အဂီ, ဝဲသးစူလဲကွတ်မဲ Regions အပုတ်ယဲသနဲ မုတမု ယုထိုင် တင်ကွဲဒိခိဖျိ တင်စုကလီ တင်ဆဲးကျိး အဂုတ်အကျိပ် လောထဲနဲနဲတကုတ်။